

Department of Bioresource Engineering – Teaching Assistantships/Postes d’auxiliaires d’enseignement – Summer 2024/été 2024

These postings are directed to graduate students who will be registered at McGill University in the Summer 2024 semester. Applications from others will not be considered.
 Ces postes s'adressent aux étudiants diplômés qui seront inscrits à l'Université McGill au cours du semestre été 2024. Les candidatures d'autres personnes ne seront pas prises en considérations.

Application for these courses should be completed in Workday (<https://www.mcgill.ca/hr/careers>). Students who are currently employed should apply as internal candidates; students who are not currently employed should apply as external candidates.

Les candidatures à ces cours doivent être remplies dans Workday (<https://www.mcgill.ca/hr/careers>). Les étudiants qui sont actuellement employés doivent postuler en tant que candidats internes; les étudiants qui ne sont pas actuellement employés doivent postuler en tant que candidats externes.

Please note that Teaching Assistants will be required on campus to perform their tasks in person. Should anything prohibit in-person teaching activities, courses will revert to remote teaching. In the event of such a change, Teaching Assistants will be advised as soon as possible. Teaching Assistants may be required to perform tasks suited to a remote/online teaching environment using a virtual learning platform [e.g., Zoom, WebEx] and the McGill myCourses learning management system.

Veillez noter que la présence des auxiliaires d'enseignement sera requise sur le campus pour exercer leurs tâches. Si quelque chose interdit l'enseignement en personne, les cours reviendront à l'enseignement à distance. Dans l'éventualité d'un tel changement, les auxiliaires d'enseignement seront informés sans délai. Les auxiliaires d'enseignement peuvent être appelés à préparer et à présenter du matériel didactique adapté à un environnement d'enseignement à distance/en ligne en utilisant une plateforme d'apprentissage virtuelle (p. ex., Zoom, WebEx) et myCourses, le système de gestion de l'apprentissage de McGill.

Course	#	Title	Instructor	Number of positions	Number of hours	Start Date	End Date	Duties	Qualifications
BREE	631	Integrated Water Resources Management Project	Jan Adamowski / Laura Wittebol	1	45 hrs	1 May 2024	31 August 2024	Monitor the submission of deliverables according to course timeline through the MyCourses platform, as well as marking deliverables which includes proposal/contract, diaries, reports, and final papers.	Extensive and demonstrable knowledge in the areas of participatory, integrated and adaptive water resources management. Only applicants with detailed knowledge of these topics (obtained through courses in these topics) need apply. Must be excellent writer in English, and be able to provide detailed corrections (in terms of grammar, sentence structure, etc.) for lengthy student papers. Only students who are able to provide detailed comments (for lengthy papers) need apply.
					45 h	1 mai 2024	31 août 2024	Contrôler la soumission des produits livrables conformément au calendrier du cours par l'intermédiaire de la plateforme MyCourses, et noter les produits livrables, notamment les propositions/contrats, les journaux, les rapports et les documents finaux.	Connaissances approfondies et démontrables dans les domaines de la gestion participative, intégrée et adaptative des ressources en eau. Seuls les candidats ayant une connaissance approfondie de ces sujets (obtenue grâce à des cours sur ces sujets) doivent postuler. Excellente maîtrise de l'anglais et capacité à fournir des corrections détaillées (en termes de grammaire, de structure de phrase, etc.) pour les longs travaux des étudiants. Seuls les étudiants capables de fournir des commentaires détaillés (pour les longs travaux) doivent s'inscrire.